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 Новинар Жиг инфа Милан Јовановић, чија кућа је запаљена пре четири године и
од тада траје судски процес против оптужених починилаца, каже да је на делу
очигледна опструкција, и да би он био задовољан било којом пресудом, "па нека их
и ослободе, само нек окончају тај судски поступак. Нека кажу 'члановима СНС је
све дозвољено - могу да пале, да убијају, да пребијају, заштићени су законом', и да
грађани ове земље буду свесни да је правда код нас селективна". Додаје да је
"Гроцка постала сабирни центар за шљам СНС" и да је полиција немоћна, јер су те
особе почеле и њу да нападају. "Дајте ми једног криминалца у овој земљи да нема
чланску карту СНС, такве особе нема, очигледно их чланска карта СНС штити од
закона", поручује Јовановић.

  

Ни четврти покушај почетка поновљеног суђења за напад на новинара Милана
Јовановића и паљење његове куће није успео, навело је Независно удружење новинара
Србије. Како је навео НУНС, рочиште је у петак одложено због спајања два судска
процеса поново у један судски предмет, након што је Апелациони суд недавно оборио и
другу пресуду за паљење куће новинара. Следеће рочиште је заказано за 30. јун, а
почетак поновљеног поступка против бившег председника општине Гроцка Драгољуба
Симоновића, Владимира Михаиловића и Александра Маринковића одлаган је од
фебруара ове године, довољно дуго да је сачекао и недавно обарање пресуде против
Игора Новаковића.
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"Ово је 36-37 рочиште, четири године се вучемо од суднице до суднице, па зар је то
живот?!. Није", каже Јовановић у Новом дану на ТВ Н1.

  

"Адвокати се труде да имају што више судских поступака, свесни су да су се дочепали
златне коке који је доста новца проневерио у самој општини Гроцкој, њима се то не
испушта, и са тим новцем окривљених, а уверен сам да Драгољуб Симоновић плаћа
адвокате и осталих окривљених, они са тим новцем купују себи слободу. Они кривицу не
могу да избегну, али самим одлагањем судског поступка они купују себи слободу",
оцењује Јовановић.

  

Сматра да су окривљени остали у притвору, поступак би већ био завршен, а што се тиче
оптуженог Александра Маринковића који је у бекству, каже да је "чудно да још није
ухапшен, али немојмо да будемо изненађени ако и ови окривљени побегну".

  

Међутим, нада се да "ћемо до правде доћи и очекујем ту правду, да коначно осети сваки
новинар у овој земљи, јер би у том случају потенцијални напади били знатно смањени".

  

Осврнуо се и на јучерашњи инцидент у Врању, где су излепљени плакати са ликом члана
Сталне радне групе за безбедност новинара Верана Матића, наводећи да је "брука и
срамота за једну земљу да дозволи да се тако понашају криминалци у Врању, који су
цело Врање излепили малтене потерницама Матића, човека који је задужен за нашу
заштиту и који се бори за нашу слободу. Да ли ће ти људи бити откривени није ми
познато, али ако се то не уради, нека нам је Бог у помоћи".

  

Каже да новинари у Жиг инфу свакодневно трпе притиске.

  

"Грочански батинаши су још актуелни, праве нам велике проблеме током рада, толко су
се осилили да су почели да нападају и полицију и партијске неистомишљенике, али се
надам да ће ова држава да постане правна држава и буде једнака за све, што данас
очигледно није. Постоје заштићени који могу да раде све што хоће", наводи Јовановић.

  

Додаје да је "сав онај талог СНС управо у Гроцкој".
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"Гроцка је за тај талог постала као сабирни центар, све што не ваља у СНС, све је у
Гроцкој - криминал, корупција, мито. Одласком Симоновића се ништа није променило, јер
су његови људи остали и постали још бахатији. Полиција је немоћна, те исте особе
почеле су да нападају и полицију у Гроцкој. То су чланови

  

СНС, то су људи малтене из поџемља, то нема више никакве са политиком. Дајте ми
једног криминалца у овој земљи да нема чланску карту СНС, такве особе нема,
очигледно их чланска карта СНС штити од закона", поручује Јовановић.

  

Резигнирано каже да има све мање и мање енергије, "немам више те снаге, али ћу се
трудити да дам неки допринос".

  

"Овоземаљски пакао смо моја супруга и ја прошли, и на сваком судском поступку то
поново проживљавамо, изложени смо малтретирању адвоката окривљених. Супруга ми
је постала нервни болесник и лечи се на неуропсихијатрији, да ли чемо да дочекамо
правду не знам", прича Јовановић и додаје да има осећај "да код нас кривични закон
постоји - један за судије, други за адвокате, трећи за Апелациони суд".

  

"Да ли је могуће да судија основног суда мање познаје кривични закон од судије
Апелационог суда, а завршили су исти правни факултет, да ли је могуће да они тако
лако обарају пресуде. Они сами себе ниподаштавају са тим, излажу руглу правосудни
систем Србије", истиче он.

  

Препуцавање Стефановић-Хркаловић представа за јавност

  

Упитан како коментарише целу сагу министра одбране Небојше Стефановића и бивше
државне секретарке у МУП Дијане Хркаловић, који се међусобно оптужују у медијима,
између осталог и за прислушкивање председника, а у петак су саслушани у Сектору
унутрашње контроле МУП, Јовановић подсећа да је Стефановић почасни грађанин
Гроцке, и да није ту проблем ни он ни Хркаловић.
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"Полиција кад добије одобрење да може некога да прислушкује она то и ради, проблем
је овде што је у питању Вучић, он јесте прислушкиван, али не знам да ли је он некога
звао или обрнуто... Зашто не објаве списак особа које су разговарале са Вучићем када је
био прислушкиван. Који су разговори прислушкивани - нико то не саопштава, као ни да
ли су имали одобрење надлежних институција", указује Јовановић.

  

Истиче да би "скандалозно било да је Вучић разговарао са шефом неке друге државе па
је био прислушкиван, али ако је разговарао са неким криминалцем - то је
забрињавајуће".

  

Додаје и да је препуцавање Стефановић-Хркаловић представа за јавност и да је
очигледно да обоје доста тога знају.

  

"Шта да очекујемо - да ће ту доћи до великог судског поступка - неће. Немојте да вас
изненади да сутра опет добију неко одговарајуће место", каже Јовановић.

  

(Н1)
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